

**SVENSKA MOTORCYKEL- OCH
SNÖSKOTERFÖRBUNDET****Sammanträdesdata:****Tid:** 1999-07-13, kl 15 00 - 18 00**Plats:** Hallstaviks Motorstadion**Närvarande:**

Jan Alkebring, sektionsordförande (JA)

Nils Ringström, sektionsledamot (NR)

Torbjörn Harrysson, sektionsledamot (TH)

Yngve Strömsten, rundbanekonsulent (YS)

17. Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna till mötet, vilket lagts före MK Orions traditionsenliga sommar-tävling "Roslagen Open". (Den planerade testkörningen med "standardmotorer" blev dock av tidsskäl inte möjlig att genomföra, eftersom vissa specialkomponenter inte hann bli klara).

18. Föregående mötesprotokoll

Efter sedvanlig genomgång konstaterades att punkt 14 - beslutsärende A, B och C, ännu inte är helt avklarade. Fortsatt bevakning av att en utbildningsansvarig knyts till sektionen måste därför ske (NR), dessutom behöver det snarast bli klart med arrangörer till isracing-VM (JA) och JVM-semifinalen (TH). (Breven till klubbarna ang JVM gav tyvärr dålig respons!). Efter detta kunde protokoll 2/99 läggas till handlingarna.

19. Rapporter

- A. JA meddelade att budgeten hittills gått relativt bra att följa. Landslagsledarna har uppmanats att inför varje beslutad aktivitet göra upp en egen budget. Samma sak med Kurt Westlund, vad gäller kommande vinteraktiviteter. Diskuterades i sammanhanget ingående de generellt sett höga kostnader som isracingverksamheten förorsakar. Detta bl a beträffande dels det just nu låga antalet utövare och dels med tanke på dagens få VM-förare.
- B. Halvårsstatistiken från licensavdelningen visar på en tyvärr fortsatt låg utveckling vad gäller rundbana. En liten ljusning kan dock glädjande nog skönjas inom 80cc.
- 8 C. Sektionen har tagit del av anteckningarna från isracingmötet i Prag. Där framgår att även FIM nu förstått att åtgärder för sportens internationella överlevnad bör ges högsta prioritet. Bl a måste tillståndsavgifterna för VM-tävlingar sänkas drastiskt, om så ej sker kommer det snart inte att finnas några FMN vars klubbar kan åta sig arrangemangen...

Ett träff med iskommittén genomfördes i samband med GP-speedwayen i Linköping. Vidare har ett möte med Funbo MS ägt rum. En överenskommelse träffades då om att klubben får option på att arrangera SM-finalen de närmaste tre åren. Ett skriftligt avtal finns nu undertecknat.

Isklubbarna har ombetts meddela vilka förare som ska ingå i deras lag nästa säsong. Dessutom vilken form av serieuppläggning som önskas. Som vanligt har svarsfrekvensen varit låg, avsikten var annars att iskommittén skulle få ett bra beslutsunderlag till höstens ismöte i Gävle.

- D. Ytterligare att rapportera om var ett möte med landslagsledarna ägt rum, även detta i samband med GP:t. Dessutom att J A träffat styrelsen för SEFF, samtidigt med deras mästerskap på Gubbängen den 10/6. Sektionen har som planerat haft en sittning med Serieföreningens styrelse, där man i Sundbyberg den 4/7 bl a informerade om den sk snittgrupp som bildats.
- E. Från nordiska rundbanemötet kunde konstateras att det även denna gång genomfördes i en positiv och konstruktiv anda! Noterbart är att övriga FMN ställde sig bakom våra ambitioner att hitta metoder som minskar motorslitaget. Protokollat är nu utsänt till berörda.
- F. Kansliet har under våren haft en del problem att reda ut, beträffande förare som tävlat i EM/VM på sand & gräsbanor. Främst för att oklarhet har funnits angående möjligheten att få delta i båda mästerskapen. Förhoppningsvis ska detta nu vara utrett inför nästa år, därmed kan de som anmäler sig på ett bättre sätt planera sin säsong!
- G. Under perioden inkomna protokoll och diverse skrivelser för främst kännedom (från TU & FIM/UEM etc) har lästs samt lagts till handlingarna. DMU har översänt sitt micro- och 80-reglemente, vilket kopierats och översänts till vår 80-kommitté.

20. In- & utgående skrivelser

- A. SMK Södermanland har genom Christian Löfgren översänt en del kompletterande uppgifter, vad gäller tidigare lämnade förslag till snittregler för nästa säsong. Även dessa kommer tacksamt att beaktas, vid utarbetandet av vad som då ska gälla!
- B. MS-lagledaren Rolf Ericson har - allt för sent, framfört synpunkter på en matchkollision mellan deras A-lag och farmarklubben Rospiggarnas B-lag. Kansliet har besvarat brevet och förklarat hur man som ledare ska agera för undvikande av liknande problem.
- C. Nyköpings MS har inkommit med en protest mot påstådd regeländring, gällande tolkningen av vad som är att betrakta som godkänt säkerhetsstaket på speedwaybanor. Eftersom sektionen tidigare underkänt Svanstabanans yttersarg är ärendet nu överlämnat till TU för behandling.
- D. MK Tändstiftet har åter utmärkt sig genom brev med begäran om avstängning av en förare som visat tecken på dålig samarbetsvilja (enligt klubben). Dessbättre har det hela nu löst sig.
- E. Målilla MK har efterlyst svar, angående JSM-finalen 2000. Se vidare under punkt 21!
- F. Utbildningskommittén har inbjudit till en kurs i presentationsteknik. Se även punkt 22.
- G. Diverse skriftväxling har ägt rum med våra nordiska FMN (främst då DMU, bl a inför årets grenspecifika möte samt med anledning av säsongens planerade 80- & U21-utbyte).

- H. Vartex AB har meddelat att företaget inte längre önskar sponsra den mångåriga utmärkelsen "Årets Tommy". I samråd med Joel Jansson har därför beslutats att årets upplaga (nr 23 i ordningen) därmed fick bli den sista. Ett något svagt klubbintresse är en annan bidragande orsak.

21. Beslut sedan föregående möte

(Datum för besluten framgår inom parentes)

- 1) Dispensansökningar
(23/5): Målilla MK och Westerviks MSK har båda ansökt om att i sina lag få ta med förare som inte tagits upp i lagenmälningen inför säsongen. Avstängning resp långtidsskada har uppgetts som skäl till deras begäran, vilken dock med hänsyn till gällande snittregelbestämmelser avslagits.
- 2) SEFF-dispens
(1/6): Förarföreningen har inför sitt mästerskap på Gubbängen ansökt om att i finalheatet få tillstånd att starta med fem förare. Detta har medgetts (och vållade fö inga som helst problem).
- 3) SM-finalen 2000
(11/6): En SM-helg ska genomföras även nästa år. Målilla MK tilldelas därför också JSM-finalen. Som tävlingsdatum har i samråd med klubben fastställts den 18-19 augusti. (YS)
- 4) Höstprogrammet för div 1 & 2
(7/7): Efter att våromgångarna av div 1 och 2 slutkörts har färdigställandet av allsvenskan, höstettan och hösttvåan inkl domaruttagningarna utförts. Publicering av matchprogrammet har skett i RACE nr 21, samt i (numera) vanlig ordning på internet. (YS)

22. Besluta om

- A. Kursinbjudan
Den från UK erhållna inbjudan till en kurs i prestationsteknik diskuterades. **Beslutades** att tacka nej till deltagande, då det inte ansågs föreligga något behov av att utöka kunskaperna för sektionen i just detta ämne. (YS)
- B. Protestärende
En från MS-lagledningen inlämnad protest mot ett domslut (vid div 1-matchen i Linköping den 29/4) har lämnats utan åtgärd. Detta med anledning av att den handlade om ett sk bedömningsfall och dessutom var felaktig i bl a sin utformning. (YS)
- C. Incident på Gubbängen
Vid div 1-returen mot Filbyterna (den 1/6) saknades vid tävlingens början ambulans och övrig sjukvård. Av misstag hade inte kallelse av dessa gjorts till rätt datum. Dessutom tillät domaren start av första heatet, innan felet uppdagades. Försök gjordes sedan att få fram den erforderliga sjukvårdbereidskapen. Då detta misslyckades p g a tidsbrist, tvingades arrangörerna ställa in tävlingen och i samråd med motståndarna utse ett nytt datum.

Det gästande laget erhöll sedan begärd och verifierad ersättning för sina extrautlägg. **Beslutades** i samråd med domarkommittén att domaren ska erhålla viss vidareutbildning, med anledning av denna och nästföljande inträffade händelse! Dessutom ska tävlingsledningen i MS tillskrivas och erhålla en tillrättavisning för det inträffade. Samtidigt ska meddelas att av domarna påpekade brister i anläggningen omgående måste ses över och åtgärdas. Klubben ska också uppmanas att se över sina tävlingsrutiner. (YS)

- D. Felaktigt straff
Vid elitseriematchen i Hallstavik (den 15/6) utdömde den aktuella domaren böter till ett par förare som på väg fram mot start sneddade över inneplan. Den berörda klubben protesterade, och då det i SR inte finns stöd för en sådan bestraffning **beslutades** att undanröja bötessumman. Domare och inblandade lag ska per brev delges detta. (YS)
- E. Fel bestraffning!
Vid en elitseriematch i Norrköping den (15/6) utdömde domaren böter till en förare som vid ett par tillfällen körde med defekta skyddsglasögon. Hans klubb bestred detta, eftersom man ansåg att stöd för åtgärden saknades i SR. Beslutades att undanröja bötesbeloppet, och istället tilldela föraren en tillrättavisning för ej reglementsenligt utrustning samt för att domarens första tillsägelse ej åttlytts. (YS)
- F. Utbildningshelg
En tvådagarskurs för lagledare, tränare, tävlingsledare och besiktningsmän samt ungdomsledare ska genomföras i höst. Plats finns inbokad på Hotell Hulingen i Hultsfred (den 20-21 november), för max 80 personer. Ett kursprogram ska snarast utarbetas och skickas ut tillsammans med en inbjudan. (JA)
- G. Nästa möte
Beslutades att detta ska äga rum på SVEMO kansli, den 3/9 (i samband med SM-helgen).

23. Övrigt

Då allt på dagordningen behandlats, diskuterades bl a det nu smått akuta behovet av en speakerkurs. Dessutom vikten av att snarast försöka genomföra ytterligare landskamper, för både A- och U21-lagen. (Intressanta motståndare just idag bör fö vara Australien och Polen).

24. Mötets avslutande

Ordföranden tackade för visat intresse och engagemang samt avslutade mötet.

Vid protokollet


Yngve Strömsten

Justerat via mail 991102

